

STEVEN BURNS

Bulletproof Solutions

As the first Canadian company to become a member of the Homeland Security Industries Association, businesses from around the world are realizing that Fredericton's Bulletproof Solutions is impenetrable. Established In 2000, Bulletproof Solutions focuses on business security, networking, voice over IP, application development and outsourcing. With 90% of his team holding over 10 years of IT experience, CEO and President Steven Burns credits their success to his skilled workers and Bulletproof's quality service. With sales over two million dollars a year and the opening of several strategic offices across Atlantic Canada, it seems that Bulletproof is raising all the right alarm bells.

Des entreprises des quatre coins du monde se rendent compte que l'entreprise Bulletproof Solutions de Fredericton, la première entreprise canadienne à devenir membre de la Homeland Security Industries Association, est impénétrable. Établie en 2000, Bulletproof Solutions met l'accent sur la sécurité des entreprises, le réseautage, la téléphonie Internet (VoIP), le développement d'applications et l'impartition de contrats. Comme 90 % de son équipe possède plus de dix années d'expérience en technologie de l'information, le président-directeur général Steven Burns attribue la réussite de l'entreprise à son personnel spécialisé et au service de qualité de Bulletproof. Grâce à des ventes de plus de deux millions de dollars par année et à l'ouverture de plusieurs bureaux stratégiques au Canada atlantique, il semble que Bulletproof sait comment bien faire les choses.

THE ART
of
SUCCESS

L'ART
du
SUCCÈS



Atlantic Canada
Opportunities
Agency

Agence de
promotion économique
du Canada atlantique

Canada